
UNIFORM LAW REVIEW

REVUE DE DROIT UNIFORME

NS – Vol. XIV

2009-3

Table of Contents – *Table des matières*

ARTICLES

- UNIDROIT Principles of International Commercial Contracts and
Draft Common Frame of Reference: a Synoptical Table 437

Michael Joachim BONELL
Roberta PELEGGI

- Foreign Law and Uniformity in English Arbitration: 555
Fiona Trust v. Privalov

John TOWNSEND

THE UNIDROIT MODEL LAW ON LEASING

LA LOI TYPE D'UNIDROIT SUR LA LOCATION / LOCATION-FINANCEMENT

- UNIDROIT's Preparation of a Model Law on Leasing: the Crossing of 578
New Frontiers in the Making of Uniform Law

*La préparation par UNIDROIT d'une Loi type sur la location et la
location-financement : de nouveaux horizons pour le droit
uniforme*

Martin STANFORD

Les rapports des parties dans la Loi type d'UNIDROIT sur la location et la location-financement El-Mokhtar BEY	601
The Conceptual Approach followed by the UNIDROIT Model Law on Leasing Ronald DEKOVEN	625
The Scope of the UNIDROIT Model Law on Leasing Brian HAUCK	631
The UNIDROIT Model Law on Leasing: an Effective New Legal Framework to Support Leasing Markets in the Developing Countries Murat SULTANOV	637
Text of the UNIDROIT Model Law on Leasing (<i>Rome, 13 November 2008</i>) <i>Texte de la Loi type d'UNIDROIT sur la location et la location-financement (Rome, 13 novembre 2008)</i>	648

INTERNATIONAL DEVELOPMENTS ACTIVITÉS INTERNATIONALES

NEWS / ACTUALITÉS

◇ UNIDROIT	666
• Implementation of Work Programme <i>Mise en oeuvre du Programme de travail</i>	666
➢ International Interests in Mobile Equipment / <i>Garanties internationales portant sur des matériels d'équipement mobiles</i>	666
➢ Harmonised Substantive Rules regarding Intermediated Securities / <i>Les règles harmonisées de droit matériel relatives aux titres intermédiés</i>	666
• UNIDROIT Research Scholarships Programme <i>Programme de bourses de recherches d'UNIDROIT</i>	672

UNIFORM LAW REVIEW/REVUE DE DROIT UNIFORME

UNIFORM LAW INSTRUMENTS INSTRUMENTS DE DROIT UNIFORME

The new ICAO Conventions on Third Party Liability *Les nouvelles Conventions I de l'OACI sur la responsabilité à l'égard des tiers*

Introduction: Gilles LAUZON, Q.C. 676

Texts / Textes

- Convention on Compensation for Damage caused by Aircraft to Third Parties (*Montreal, 2 May 2009*) 700
Convention relative à la réparation des dommages causés aux tiers par des aéronefs (Montréal, 2 mai 2009)
- Convention on Compensation for Damage to Third Parties, resulting from Acts of Unlawful Interference involving Aircraft (*Montreal, 2 May 2009*) 724
Convention relative à la réparation des dommages causés aux tiers suite à des actes d'intervention illicite faisant intervenir des aéronefs (Montréal, 2 mai 2009)

BIBLIOGRAPHY BIBLIOGRAPHIE

- Book Reviews & Notices / *Comptes rendus bibliographiques* 773
 - Francis LYALL – Paul B. LARSEN, *Space Law, A Treatise*, (2009) 773
Daniel PORRAS
- Uniform Law Bibliography / *Bibliographie de droit uniforme* 779

The opinions expressed in the Review are solely those of their authors
Les opinions émises dans la Revue n'engagent que leurs auteurs
